

## Australian Vanadium 签署意向书以评估潜在的销售和服务协议

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 已签署意向书 (LOI)，以就 AVL 钒产品进行谈判并签署具有约束力的技术服务和采购协议。

该意向书是关于与河北燕山钒钛工业技术研究有限公司合作，后者是世界第三大钒生产商的子公司。

该子公司的成立是为了协调钢铁行业的研发创新并将其商业化。

根据意向书，AVL 将向燕山钒钛提供产品样品进行测试。

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



## **Australian Vanadium signs letter of intent to evaluate potential sales and services agreement**

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has signed a letter of intent (LOI) to negotiate and sign a binding technical services and purchase agreement for AVL's vanadium products.

The LOI is with Hebei Yanshan Vanadium and Titanium Industry Technology Research Co Ltd, a subsidiary of the world's third-largest vanadium producer.

The subsidiary was set up to co-ordinate and commercialise research and development innovation in the steel industry.

As per the LOI, AVL will provide a product sample to Yanshan Vanadium Titanium for testing.

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China